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TILLÆGSDAGSORDEN

Det meddeles herved, at der afholdes møde i 
TEKNIK- OG MILJØUDVALG

Torsdag, den 27. februar 1997, kl. 09.30, i udvalgsværelse II

DELTAGERE: Jan Ohlsson 
Formand

Asger Mansted 

Inga Nielsen 

Bibi B. Sørensen 

Benny Mønster 

Ove Skipper

Britta Astadatter Nilsson 

MØDET HÆVET KL.:
oo

Dagsordenen omfatter punkterne fra nr. 74 til 74 incl.

De respektive sager ligger til gennemsyn i udvalgsværelse II 
fra fredag kl. 13.00
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DAGSORDEN FOR MØDET;
Pkt.nr. 74 DAGPASNINGENS KAPACITET OG ORGANISERING
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Pkt.nr: 74
Journalnr.... : 16.05.01 B.lbnr. 25276
Sagsbehandler : BN Sagsid/lbnr. 6691 Fdm. init.

DAGPASNINGENS KAPACITET OG ORGANISERING

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Vedlagte notat fra Per Børsting angiver tal og problemfelter i 
forbindelse med vores organisation og kapacitet på dagpasningsom
rådet .

Der gøres opmærksom på, at den samlede pladskapacitet pr. 1. 
august muligvis er tilstrækkelig.

Samtidig gøres der opmærksom på, at der løbende i 97/98 vil komme 
et yderligere antal småbørn mellem % og 1% år, som det ikke vil 
kunne forventes, at det kan rummes inden for den nuværende kapaci
tet.

Mulighederne for udvidelse af dagplejen skønnes ikke realistisk.

Hvis målet er at sikre plads til alle i 97/98, vil det være nød
vendigt at udvide den samlede kapacitet med vuggestue- og børneha
vepladser i Jægerspris by.

Der gøres samtidig opmærksom på problemerne med, at der vil være 
for få fritidshjemspladser på Kragebakken i forbindelse med sti
gende elevtal i skoledistriktet.

Vedlagt: Notat fra Per Børsting.
Fællesforvaltningen, den 9. december 1996:
Udvalget bedes drøfte pladssituationen generelt og tage stilling 
til, hvorledes der skal arbejdes videre.

I den langsigtede planlægning bør det vurderes, hvorvidt Femhøj 
Fritidshjem kan udbygges til at rumme de børn, der kommer fra 
Gerlev området.

Økonomisk forvaltning den 10.12.96.
Ingen bemærkninger.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 19.12.96, nr.
161.
Materialet blev gennemgået og drøftet.

På baggrund af debatten genoptages punktet næste gang, hvor 
det aftales, hvorledes der skal arbejdes videre.
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Fællesforvaltninaen den 10*01,97.
Vedlagt; Notat fra Per Børsting af 8. jan. 1997 og Bjarne Nielsen 
af 10. jan. 1997.

Punktet genoptages, og det aftales, hvorledes der skal arbejdes 
videre. Der henvises til vedlagte notater.

Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 23.01.97. nr. 2.
1. Børne- og kulturudvalget anbefaler for økonomiudvalget en 
ny 0 - 6 årige institution i Jægerspris med plads til 60 børn 
med opstart d. 1. aug. 1997.
Normering og indretning svarende til 60 børnehavebørn. Den 
typiske normering vil være 40 børnehavebørn og 10 vuggestue
børn, men med mulighed for betydelig fleksibilitet mellem 
vuggestue- og børnehavebørn.
Forvaltningen bemyndiges til at undersøge alternative 
placeringer.
Etableringsudgifterne (anlæg) er opgjort til kr. 3.665.000,- 
jfr. notat af 22.01.97 samt drift pr. 1/8 - 31/12-97 med kr. 
1.196.120,-.

2. Forvaltningen anmodes om at udarbejde et oplæg om Katholt 
med indretning af 10 vuggestuepladser. Sagen tages op på 
februar mødet.

3. Fritidshjems- og klubkapaciteten drøftes på februar mødet.

Børne- og kulturudvalget anbefaler at ny institution (pkt. 1) 
finansieres af anlægspuljen.

Fællesforvaltninaen den 30.01.97.
Forslag til placering af ny institution vil foreligge til mødet.

ØK har behandlet sagen den 10.02.97, nr. 26.
Der indkaldes til et ekstraordinært økonomiudvalgsmøde tirsdag 
den 18. febr. 1997 kl. 17.00.

Sagen udsættes til dette økonomiudvalgsmøde.

ØK har behandlet sagen den 18.02.97. nr. 41.
Økonomiudvalget anbefaler børne- og kulturudvalgets indstilling af 
23.01.97, pkt. 1., om en ny institution i Jægerspris med plads til 
60 børn i alderen 0 - 6 år med opstart den 1. aug. 1997.

Anlægs- og driftsudgifter med kr. 3.665.000,- og kr. 1.196.120,- 
afholdes af puljen på 6.0 mio. kr. Institutionen placeres på 
arealet ved De Tre Ege i det sydvestlige hjørne med adgang fra 
Parkvej.

Byrådet har behandlet sagen den 18.02.97, nr. 22.
Byrådet godkender børne- og kulturudvalgets indstilling af 
23.01.97 pkt. 1, som anbefalet af økonomiudvalget den 18.02.97.

Teknisk forvaltning den 26.02,97,
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Byrådet besluttede på byrådsmødet den 18.02.97 at godkende 
opførelsen af en daginstitution. Institutionen skal placeres på 
området ved De Tre Ege, i det vestlige skel.

Tekniks forvaltning har efterfølgende haft møde med Ole Find 
Jensen, Bjarne Nielsen og Per Børsting for planlægning af 
opførelsen af den nye institution.

Byggeudvalg blev nedsat: Søren Lindgaard - Per Børsting - Ole Find 
Jensen - Annette Heide og Tine Bergh.

Det aftaltes at indbyde tre hovedentreprenører: Ebbe Bredahl - 
Ralf Erlandsen - Bjarne Vestergård. Såfremt en af ovennævnte 
melder fra, blev det aftalt at anmode Per B. Hansen om tilbud.

Ebbe Bredahl meldte fra. Per B. Hansen har givet tilsagn.

Der afholdes licitation mandag den 10.03.97 kl. 10.00, for evt. 
godkendelse i ØK-udvalget samme dag, således at der kan gives 
startskud for en hurtig opstart, hvilket er nødvendig, idet der er 
ønske om, at bygningen skal stå klar den 01.08.97.

Det skal endvidere bemærkes, at Mangor & Nagel sammen med Anker 
Hansen fra Frederikssund har været på banen med et alternativt 
projekt, men at de ikke umiddelbart kan bygge lige så billigt som 
prisen for Stenhøj, der er kommunens udgangspunkt prismæssigt, og 
som er godkendt i byrådet.

Mangor & Nagel fremsender nyt forslag i denne uge.

Beslutning:


